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Protokół Nr 8/19 

Wspólnego posiedzenia stałych Komisji: 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; Praworządności  

i Ochrony Środowiska; Rewizyjnej; Skarg, Wniosków i Petycji;  

Budżetowej i Rolnictwa 

z dnia 19 grudnia 2019 r.  

 

Obecni Członkowie stałych Komisji Rady Gminy według załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

P. Stanisław Komudziński – Wójt Gminy, 

P. Antoni Panufnik – Sekretarz Gminy, 

P. Monika Wróbel – Skarbnik Gminy, 

R. Janusz Tarapata – Przewodniczący Rady Gminy Korytnica 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – P. Janusz Tarapata. 

Janusz Tarapata powitał wszystkich zebranych i zaproponował, aby dokonać wyboru 

Przewodniczącego obrad. 

Członkowie Komisji na Przewodniczącego obrad zgłosili  P. Małgorzatę Gawor-Szczepanik. 

W wyniku głosowania członkowie Komisji jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wniosek, 

aby obradom przewodniczyła P. Małgorzata Gawor-Szczepanik. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Omówienie projektu Wieloletniej Prognozy finansowej na lata 2020-2023. 

2. Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2020 r. 

3. Sprawy różne. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty przez członków komisji jednogłośnie – 15 „za”. 

 

Punkt  1.  

P. Przewodnicząca oddała głos R. J. Tarapacie. 

R. J. Tarapata powiadomił wszystkich radnych, że wpłynął wniosek Radnej L. 

Rowickiej w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie gminy na remont drogi Trawy- 

Świętochów oraz na remont budynku w miejscowości Leśniki.  
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R. L. Rowicka wyjaśniła radnym, że złożyła wniosek do Przewodniczącego Rady 

Gminy o zabezpieczenie środków w budżecie gminy na remont drogi oraz remont budynku  

w Leśnikach. 

P. Wójt odpowiedział R. L. Rowckiej, że jak na razie nie ma wolnych środków  

w budżecie gminy. Ogromne środki finansowe zostały przeznaczone na podwyżki dla oświaty 

i jak na razie nie możliwe jest dodanie tak wielkich inwestycji do budżetu gminy. P. Wójt 

poinformował, że już wcześniej odpowiedział na wnioski R. L. Rowickiej w/w sprawie. 

P. Przewodnicząca zaproponowała odłożenie tej sprawy do następnej sesji  

z powodu braku czasu. 

P. Przewodnicząca udzieliła głosu P. Wójtowi. 

P. Wójt powiedział, że projekt budżetu na 2020 rok jest dość duży, bo wynosi 

27.781.122,00 zł. Największą część budżetu stanowią GOPS w kwocie ponad 10 mln. zł.  

i GZEASz w kwocie powyżej 10 mln. zł. Rezerwa ogólna na 2020 rok zostaje utworzona  

w wysokości 44.021,00 zł. Rezerwa celowa z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu 

zarządzania kryzysowego wynosi 76.000,00 zł. Plan dotacji i wydatków związanych  

z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi 

ustawami kształtuje się na poziomie 9 015 174,00 zł. Plan dochodów z tytułu wydawania 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz wydatki na realizację zadań określonych  

w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii wynosi 80 000,00 zł. Dotacje udzielone w 2020 roku z budżetu 

gminy podmiotom należącym do sektora finansów publicznych wynoszą 183 000 zł. Dotacje 

udzielone w 2020 roku z budżetu gminy podmiotom nie należącym do sektora finansów 

publicznych wynoszą 92 000 zł. Plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach 

Funduszu Sołeckiego wynosi 814 402,89 zł. Plan dochodów związanych z gromadzeniem 

opłat za odbiór odpadów komunalnych oraz wydatki związane z gospodarowaniem odpadami  

wynosi 766 320,00 zł. Dochody z tytułu wpłat związanych z gromadzeniem środków z opłat  

i kar za korzystanie ze środowiska oraz wydatki związane z ochroną środowiska planowane są 

na poziomie 10 000,00 zł.  

Punkt 2. 

P. Wójt powiedział, że bardzo duże wydatki dotyczą oświaty, do której Gmina 

Korytnica musi dołożyć ponad 5 mln zł. Na terenie gminy jest dużo szkół i bardzo mało 

dzieci w klasach, dlatego subwencja oświatowa jest mniejsza.  W związku z tym  

w następnym roku budżetowym zaplanowane są mniejsze inwestycje. Od następnego roku 
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gmina Korytnica nie będzie miała żadnego zadłużenia, co oznacza, że gmina Korytnica jest 

jedną z najbogatszych gmin w Polsce.  

 

 

Punkt 3. 

Radni nie podjęli innych spraw. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

       Protokolant                Przewodniczący 

/-/ Żaneta Dymowska          /-/  Małgorzata Gawor-Szczepanik 


